

目 錄 Contents

原著 Original articles

- I 子宮內膜異位症患者腹膜滲出液的胚胎毒性因子。

王怡芬 林楠傑 曾啓瑞 簡立維 張淑如 陳庵君 吳振森 鄭慧文 陳朝洋

Embryo Toxic Factors of Peritoneal Fluid from Patients with Endometriosis.

Y. F. Wang, N. C. Lin, C. R. Tzeng, L. W. Chien, S. R. Chang, A. C. Chen, C. H. Wu, H. W. Cheng and C. Y. Chen

- II 利用流動細胞分析儀偵測植生蟲抗腫瘤多醣體(PN-2)對小白鼠巨噬細胞吞噬能力及輔助T淋巴細胞活性之影響

李玲玟 王正怡 蘇慶華

Influence of Antitumor Polysaccharide Isolated from *Phytocordyceps ninchukispora* Su et Wang on Phagocytosis of Macrophage and Activity of Helper T Lymphocyte.

Ling-Wen Lee, Cheng-Yi Wang and Ching-Hua Su.

- 21 Heteroquinones with Biological Activity III: Synthesis of Indoloquinolinequinones.

Hsien-Shou Kuo and Chung-Lung Wang.

雜環醌類之生理活性 III：吲哚喹啉酮之合成

郭憲壽 王宗隆

- 25 The Effect of Maximum Centric Clenching on the Velocity of Mandibular Movement.

Ching-Zong Wu.

中心咬牙對下顎運動速度的影響

吳慶榕

病案研究 Case study

35 異位淚腺 (Ectopic Lacrimal Gland) — 病例報告

邱照蓉 蔡正仁 黃德修

Epibulbar Ectopic Lacrimal Gland

Jau-Zong Chiu, Cheng-Jen Tsai and Teh-Hsiou Huang.

39 北醫同仁發表於校外期刊之論文摘要